

"Mastering CV Writing, Interviewing Skills, and LinkedIn Profile Optimization using AI"

workshop

The Faculty of Biotechnology invites you to participate in the outstanding workshop on mastering CV writing and the skills of making modifications to confirm the profile on LinkedIn. Dr. Sara Helal, Deputy Ceo of DPIC Training & Consultancy Center, Master trainer and business coach, Training expert, and quality consultant will share invaluable insights into the following items:

- 1- How to make a great impression in a **job interview**.
- 2- Develop your career by developing a **professional CV** and personal profile that is influential and attractive on LinkedIn, and how to use artificial intelligence programs to enrich it, this is to increase your chances of obtaining successful calls for successful experiences from employers.
- 3- Very useful AI applications and websites to increase your job opportunities, provided in a booklet for each attendee.

It is a workshop specially designed for graduates who want to improve their CVs, develop their LinkedIn profiles, and stand out in the job market.

In addition to hosting a selected group of successful graduates of the years 2020, 2021, and 2022, who were able to join a variety of prestigious job opportunities in various places and will be able to add more experience and advice depending on their experiences and contacts with the reality of work, and to share their successes.

Don't miss this golden opportunity to grasp the secrets of presenting yourself uniquely and get a prestigious career.

Mark your calendar: 17th December 2023, at 1:00 pm- 4:00 pm, Venue: E113

Please register at the following link due to limited places.

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLScZfWO2GUNKTYWjygHCxXEfUOvkLp6t1BSeBbQ0NekQeNYpRA/viewform?usp=sf_link

كلية البيوتكنولوجى تدعوكم لحضور ورشة عمل متميزة عن كيفية إتقان كتابة السيرة الذاتية ومهارات إجراء المقابلات وتحسين الملف الشخصي على LinkedIn باستخدام تقنية الذكاء الاصطناعي، تلقيها الدكتورة سارة هلال، الرئيس التنفيذي لمركز تطوير الاداء و خبير تدريب واستشاري جودة- بيزنس كوش .

وتشتمل ورشة العمل على:

- 1- كيفية تحسين وتطوير اجراء المقابلات الشخصية .
- 2- تطوير حياتك المهنية من خلال تطوير سيرة ذاتية احترافية و ملف تعريفي شخصي (profile) احترافي وجذاب للعملاء على LinkedIn، وكيفية استخدام برامج الذكاء الاصطناعي لعرضها بشكل احترافي وهذا من شأنه أن يزيد من فرصك في الحصول على مكالمات لإجراء مقابلات ناجحة من جهات التوظيف.
- 3- الحصول على كتيب يشتمل على افضل تطبيقات الذكاء الاصطناعي ومواقع العمل ذات الصلة والتي تزيد من فرص حصولك على وظائف جيدة.

هي ورشة عمل مجانية مصممة خصيصاً للخريجين الجدد الذين يرغبون في تحسين السيرة الذاتية الخاصة بهم وتطوير ملفاتهم الشخصية (profile) على LinkedIn والتميز في سوق العمل. هذا بالإضافة لاستضافتنا لمجموعة مختارة من النماذج الناجحة من خريجي الكلية لعام 2020 و 2021 و 2022 من اللذين استطاعوا ايجاد فرص عمل مرموقة في مختلف الاماكن ليضيفوا لكم من خلال تجاربهم العملية واحتيافهم الواقع العمل المزيد من الخبرات والنصائح ويشاركوا نجاحاتهم معكم

لا تفوت هذه الفرصة الذهبية لفهم أسرار تقديم نفسك بصورة متميزة والحصول على عمل مرموقة.

ضع علامة على التقويم الخاص بك: 17 ديسمبر 2023، الساعة 1 ص- 4 م، المكان: E113
يرجاء التسجيل على الرابط التالي لمحدودية الاماكن.

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLScZfWO2GUNKTYWjygHCxXEfUOvkLp6t1BSeBbQ0NekQeNyPRA/viewform?usp=sf_link



The poster features the MSA University logo at the top left, which includes the text "IN EGYPT SINCE 1906" and "MSA UNIVERSITY". To its right, the text reads "MSA UNIVERSITY FACULTY OF BIOTECHNOLOGY ALUMNI WORKSHOP". Below this, the main title is "Mastering CV Writing, Interviewing Skills, and LinkedIn Profile Optimization using AI". The date "17 DECEMBER, 2023" is listed, followed by the time "1 PM-5 PM" and the venue "VENUE: E113". Two QR codes are provided for registration and agenda. A circular portrait of Dr. Sara Helal is positioned on the right side. The background of the poster shows a modern building's glass facade.

MSA UNIVERSITY FACULTY OF BIOTECHNOLOGY ALUMNI WORKSHOP

Mastering CV Writing,
Interviewing Skills, and
LinkedIn Profile
Optimization
using AI

17 DECEMBER, 2023

1 PM-5 PM

VENUE: E113

Registration Agenda

Dr. Sara Helal